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To: minvws.nl];[IIEEEDNNIEEEZI @ minvws. nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Mon 3/23/2020 3:57:19 PM

Subject: RE: afstemming RIVM

Received: Mon 3/23/2020 3:57:20 PM

Thnx!

heeft contact gelegd met RIVM, zij kunnen onze Q&A's dagbesteding (als ze af zijn) aan het RIVM voorleggen.

van:IED BEE eminvws.nt>Verzonden: maandag 23 maart 2020 16:47

Aan: 5.1.2e ) < @minvws.nl>;IEEEJEEM eminvws.nl>

CC: 5.1.2e ) < @minvws.nl>

Onderwerp: RE: afstemming RIVM

Hoi,
Heb nog geen reactie gekregen van collega bij PG.

Dit is wat wij gebruiken...

Vragen van koepels in de zorg: [JIEEIGrivm.nl

Wij maken zelf trouwens ook gebruik van info die op RIVM-site staat. Dus weet niet of er iets staat over onderstaande

van:IEEEEXEN@ minvws.ol>
Verzonden: maandag 23 maart 2020 13:16

G minvws.nl>; [| EE)< minvws.nl>

@minvws.nl>CC:

Onderwerp: RE: afstemming RIVM

En een aanvullende vraag aan PG:

Hoe komen zorgaanbieders (dagbesteding/begeleiding) aan beschermende middelen (mondkapjes, handschoenen, etc)?

van: INICKECNNN)EEERM© invws.o i>
Verzonden: maandag 23 maart 2020 13:11

Aan: 5.1.2e minvws.nl>

cc: 5.4.2 rm 5.1.20 )EEEo minvws.ni>
Onderwerp: RE: afstemming RIVM

Vragen over alternatieven voor dagbesteding die voor mensen wegvalt, bijvoorbeeld maximale ‘groepsgrootte’.
Er zijn gemeenten/aanbieders die kijke of ze bijvoorbeeld voor kleinere groepjes dagopvang kunnen verzargen.
Naast de algemene richtlijnen (zoals niet bij verkoudheid, afdstand 1,5 m etc) behoeft aan afstemming met RIVM, bijvoorbeeld
over de vraag op dit en latere momenten of het verantwoord is deze mensen te blijven verplaatsen van huis-dagopvang v.v.

Verzonden: maandag 23 maart 2020 13:06

aan:IEEEEE© ninvws ol»
Onderwerp: RE: afstemming RIVM

Om wat voor vragen gaat het?

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry.com)

C0 ci JE oi[EE
Datum: maandag 23 mit. 2020 12:59 PM

am: IER. mins,ICED)MERE@ wins o>
Kopie: 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: afstemming RIVM
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JEN IEDBegreep zojuist dat afstemming van teksten met RIVM altijd via de crisisorganisatie van PG loopt.
Volgens ditpe |
Klopt da

Even mondelinge afstemming zou ook fijn (fijner) zijn, gaat ook om vragen aan RIVM die vandaag beantwoord moeten worden.

Groet


